
Sem dijakinja Ula Zabukovec, bivša dijakinja Šolskega centra Novo mesto. Obiskovala sem 
program farmacevtski tehnik. Nikoli nisem obžalovala vpisa na to šolo, saj me je od nekdaj 
zanimalo delo v farmaciji. Med šolanjem sem se naučila veliko stvari, tudi življenjskih. Na 
splošno sem dobila veliko pozitivnih vtisov o šoli in profesorjih, ki so ti vedno na voljo, ko 
potrebuješ pomoč,  predvsem pa so zelo razumljivi. Zanje nisi le številka na listu papirja, ampak 
oseba, ki jo želijo pripraviti na nadaljnjo pot, pa naj si bo to fakulteta ali služba. V srednji šoli 
sem se naučila, da ko naletiš na težavo, ne smeš biti ozkogled in pesimističen. Težavo analiziraj 
z vseh zornih kotov in išči pravo rešitev.   
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